
Protokół Nr XII/2003
z XII sesji Rady Miejskiej w Złotym Stoku odbytej

w siedzibie Rady Miejskiej w Złotym Stoku – Rynek 22
dnia  2  października  2003 r.

Godz. rozpoczęcia 1010, zakończenia: 1430.
Stan Rady: 15 radnych, obecni: 12 radnych, nieobecni:

A. Kościółek
S. Kozdrowski
I. Sosnowski

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku
2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy
3. Sołtysi wg załączonej listy obecności
4. Przedstawiciele prasy regionalnej
5. Zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku dziennego.
3. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  zarzutów  złożonych  do  projektu

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok.
4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  protestów  złożonych  do  projektu

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok.
5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta i gminy na 2003 r.
6. Wybory ławników Sądu Rejonowego i podjęcie uchwały w tej sprawie.
7. Omówienie wniosku Ciepłowni Złoty Stok „TERMEX” w sprawie wniesienia kapitału

do spółki ciepłowniczej.
8. Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  złożonych  przez  radnych  oświadczeniach

majątkowych.
9. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami.
10. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski.
11. Zamknięcie obrad.

Ad. 1 i 2
Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Tichanowicz o godz. 10.10 otworzył XII sesję Rady
Miejskiej. Po przywitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie
w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie
prawomocnych uchwał. Do przedstawionego porządku obrad zgłoszono dodatkowy punkt
dot. podjęcia uchwały o zmianie uchwały Nr V/32/03 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z
dnia 12 lutego 2003 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i od
nieruchomości, ustalenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, który Rada
Miejska wraz z całym porządkiem obrad przyjęła jednogłośnie.
Ustalono, że punkt będzie rozpatrzony jako pkt 8.
Ad. 3
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  zarzutów  złożonych  do  projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok.



1. Uchwała w sprawie rozpatrzenia zarzutu złożonego do projektu miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Złoty  Stok  –  dot.  zarzutu  DKE  Oława
Spółka z o.o.

Na wstępie głos  zabrał  planista  inż.  Romuald Waniurski, informując,  że  po ponownym
wyłożeniu planu wpłynęło 5 protestów i 2 zarzuty. Rada Miejska albo je przyjmie, albo
odrzuci.

Prezes  DKE  Oława  Jan  Słaboń  oświadczył,  że  nie  zgadza  się  z  zapisem w  projekcie
uchwały.  Kupili  teren  pod  warunkiem,  że  jeśli  nie  będą  mogli  uruchomić  planowanej
działalności,  to  koszt  zakupu  poniesie  Gmina.  Firma  wyłożyła  środki  finansowe,
technologie  są  sprawdzone,  wiadomo już,  że  toflex  nie  będzie  składowany. Poprzednie
władze podpisały z DKE porozumienie w tej sprawie, czy jest ono prawomocne, jeśli nie, to
dlaczego? DKE chce wejść, zrobić porządek z pozostałościami, zrobić porządną, zgodną z
przepisami inwestycję, ale do tego musi być w Gminie klimat. Wydana dla firmy decyzja o
warunkach  zabudowy  zawiera  inne  zapisy,  niż  prezentowane  w  projekcie  dzisiejszej
uchwały i nikt nie wyda na tej podstawie zezwolenie na budowę.

Burmistrz St. Gołębiowski stwierdził, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby inwestycja była
przeprowadzona,  spór  dotyczy  II  członu  decyzji  o  warunkach  zabudowy  tj.  budowy
składowiska. W ocenie Rady – składowisko odpadów unieszkodliwionych jest niezgodne z
obowiązującą  klasyfikacją  gruntu.  Porozumienie  było  podpisane  w  imieniu  Zarządu
Miejskiego (bez  wiedzy pozostałych członków) przez  2  jego  członków,  a  nie,  jak  jest
wymagane,  przez  co  najmniej  3.  Rada  Miejska  nie  zmienia  przeznaczenia  gruntu,
pozostawia nadal  pod działalność magazynowa i  przemysłową.  Uwzględniono w części
zarzut DKE i  wykreślono zapis o ograniczeniu działalności  wyłącznie do przetwarzania
zalegających na przedmiotowej działce odpadów.

Prezes DKE wyjaśnił, że planują wypełnić istniejący na działce dół, zlikwidować dopływ
wód, zrekultywować, aby teren nie wpływał negatywnie na środowisko. Nie chcą przywozić
odpadów ropopochodnych, radioaktywnych, odpad musi być bezpieczny, dno uszczelnione,
odcieki wyłapane.

Prezes Stowarzyszenia „Jawornik” w Złotym Stoku inż. Eugeniusz Salwach wyjaśnił, że w
ustawie nie mówi się o odpadach unieszkodliwionych, lecz  o unieszkodliwianiu odpadów
niebezpiecznych  przez  złożenie  na  odpowiednim  składowisku.  Proponuje  dodać  w
projekcie uchwały: „pozbawione cech odpadów niebezpiecznych”.
Stwierdził, że projektował ten staw, stanowiący działkę 10/20. ZTiF wybudował na tym
swym terenie kanalizację, aby kierowano wody do stawu. Oprócz ścieków z ZTiF spływają
tam wody podziemne ze zlewni kilku hektarów. To nieprawda, że jest to zastoisko wody,
rośnie  tam  zieleń  nadwodna,  pływają  ryby,  kaczki,  łabędzie.  Teren  nie  musi  być
rekultywowany, ponieważ mogłoby to zniszczyć kanalizację na całym zakładzie. To był
błąd, że Burmistrz poprzedniej kadencji wyraził zgodę na sprzedaż tego stawu.

Na  zapytanie  mieszkanki  Chwalisławia  p.  Alicji  Proczkowskiej,  czy  DKE  chodzi  o
zasypanie stawu, aby rozpocząć w tym miejscu działalność, Prezes DKE wyjaśnił, że nie
chodzi im o znalezienie dziury i zasypanie odpadami. Muszą podnieść teren, aby podnieść
membranę. Niemożliwe jest  przywożenie czegoś szkodliwego, chcą rozpocząć normalna



działalność. Staw musi być zasypany, aby zacząć działalność. Nie wiedzieli, że zaszkodzi to
Zakładowi,  zaproponowali  więc  pozostawienie  im  połowy  stawu,  aby  nie  naruszyć
gospodarki wodnej ZTiF. 

Pracownik DKE p. J. Dydała – rzeczoznawca z listy wojewody dolnośląskiego stwierdził,
że staw dzisiaj wygląda ładnie, jednak cel jego budowy był inny, miał rozcieńczać ścieki z
zakładu  a  dzisiaj  się  tego  zabrania.  Teren jest  skażony i  aby coś  robić  staw musi  być
wypełniony. Ustawa o jakości i standardach gleby nakłada na Gminy obowiązki. Musi być
zrobiona rekultywacja aby odtworzyć teren, przy tym ludzie znajdą zatrudnienie.

Pani Iwona Niziołek pracownik ZTiF przypomniała, że ZTiF  przekazały działkę Gminie, nie
wiedząc co będzie na niej realizowane. Przekazanie działki związane było z trudną sytuacją
zakładu,  który  wyzbywa się  terenów.  Staw  znajdujący  się  na  przekazanej  działce  jest  dla
zakładu  b.  istotny  do  oczyszczania  ścieków  z  kanalizacji  sanitarnej  i  deszczowej.  Mają
pozwolenie wodno-prawne (ważne do 2010 r.) określające warunki korzystania z oczyszczalni.
Oczyszczona woda odprowadzana jest  do rzeki Trująca. Do stawu doprowadzane są czyste
wody opadowe, natomiast ścieki  sanitarne kierowane są do oczyszczalni  biologicznej.  Jeśli
DKE przystąpi do inwestycji, będą musieli przebudować kanalizację.

Burmistrz stwierdził, że twierdzenie, że nikt nie wyda decyzji zagrażającej środowisku, to
chyba nieprawda, przykładem mogą być niedawno uchylone decyzje wojewody dot. działki
POWiZ.
Gmina nie ma jasności jaki rodzaj odpadów, w jakiej formie, w jakich ilościach planuje
składować DKE. Gmina jest negatywnie nastawiona do budowy składowiska, możliwe jest
natomiast magazynowanie.

Prezes  DKE  wyjaśnił,  że  wszystkie  dane  będą  przedstawione  na  etapie  procedury
projektowej. Jeśli chodzi o toflex, to obecnie stosowany jest do odzysku energii i nie będzie
składowany  w  Złotym  Stoku.  Gminie  zostaną  przedstawione  3  rozwiązania,  będzie
przeprowadzona konsultacja, przez okres 5 lat nie naruszą struktury kanalizacji ZTiF.

Inż. E. Salwach stwierdził, że DKE chce prowadzić inną działalność niż to wynika z decyzji
o warunkach zabudowy, być może będzie ona korzystna dla Gminy, muszą więc wystąpić o
nową decyzję z której będzie wiadomo jakie odpady, w jakich ilościach i  jak maja być
przerabiane.

Prezes DKE oznajmił, że  DKE nie chce zmieniać decyzji, muszą się jej trzymać.

W związku z brakiem innych uwag, Burmistrz wnioskował o wprowadzenie do uchwały
następujących autopoprawek:

- dopisanie  w  uzasadnieniu  do  uchwały  po  znakach:  „NOU –  teren  zakładu
unieszkodliwiania odpadów„ – słów: „wraz ze składowiskiem odpadów” – co Rada
przyjęła przez aklamację.

- zmianę w ostatnim zdaniu uzasadnienia: „ca” na „ok.”

Po wysłuchaniu wyjaśnień Burmistrza, planisty inż. R. Waniurskiego i zainteresowanych
stron  oraz  zapoznaniu  się  z  pozytywną  opinią  Komisji  Gospodarki,  Rada  Miejska
większością głosów (11 za, 1 osoba wstrzymała się od głosowania – E. Starżyk) podjęła



uchwałę Nr XII/60/03 w sprawie rozpatrzenia zarzutu złożonego do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Złoty Stok.

2. Uchwała w sprawie rozpatrzenia zarzutu złożonego do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Gminy Złoty Stok – dot. zarzutu POWiZ Wrocław
Spółka z o.o.

Burmistrz zgłosił następujące autopoporawki, które Rada przyjęła przez aklamacje:
- po  słowach  „pod  działalność  przemysłową i  magazynową” postawić  przecinek  i

słowo: „uznając” wpisać z małej litery,
- po znakach „NOU” poprawić słowa na: „- teren zakładu”.
- zmianę w ostatnim zdaniu uzasadnienia: „ca” na „ok.”

Po wysłuchaniu wyjaśnień Burmistrza, inż. Romualda Waniurskiego oraz zapoznaniu się z
pozytywną opinią Komisji Gospodarki, Rada Miejska większością głosów (11 za, 1 osoba
wstrzymała się od głosowania – E. Starzyk) podjęła uchwałę Nr XII/61/03 w sprawie
rozpatrzenia  zarzutu  złożonego  do  projektu  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego Gminy Złoty Stok.

Ad. 4
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  protestów  złożonych  do  projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok.

Projekt uchwały zreferował inż. Romuald Waniurski, informując, że postulaty wpłynęły po
ponownym wyłożeniu projektu planu, tak jak w przypadku zarzutów.

Pan dr W. Giża zgłosił do projektu uchwały, a Rada przyjęła przez aklamację następujące
poprawki:

- w § 1 pkt 1.4. na końcu zdania po kropce dopisać: „ Alternatywne użytkowanie jako
zbiornik wodny.”

- w § 1 pkt 2.1 wykreślić słowa: „w granicach działki ewidencyjnej nr 418/223” i w to
miejsce wpisać: „na pograniczu działek ewidencyjnych Nr 68/3 i 418/223”,

- w § 1 pkt 2.3. słowa: „siedlisk między innymi” i wpisać: „stanowiska”,
- w § 1 pkt 2.4. wykreślić słowo: „kukułki”, wykreślić nawias pozostawiając nazwę:

„storczyka bzowego”.
- w § 1 pkt 2.5 na końcu zdania dopisać: „z czterema kępami turzycy tunikowej”. jako

pomnika przyrody ożywionej”,
- wykreślić z § 1 wszystkie nazwy łacińskie.

Pan  Janusz  Białas  oznajmił,  że  grupa  ludzi  chce  rozpocząć  działalność  inwestycyjna
związaną  z  rekreacją  i  sportem  w  Mąkolnie,  dlatego  ubiega  się  aby  w  planie
zagospodarowania  przestrzennego,  aby  w  „Hanuszowie”  wyznaczyć  wyraźnie  tereny
przeznaczone jako rekreacyjne.

Przewodniczący J. Tichanowicz prosił inż. R. Waniurskiego o dokładne wyjaśnienie, czy
zgodnie z tym co było powiedziane na Komisji Gospodarki, p. J. Białas będzie mógł na
omawianej działce wybudować obiekty rekreacyjne.



Inż. R. Waniurski wyjaśnił, że mimo, że wniosek został złożony po czasie, plan jest cały
czas  poprawiany.  Zwiększa  się  przez  to  pracochłonność  i  koszty  opracowania.  Plan
koryguje zamierzenia inwestorów, aby nie dopuścić do dowolności. Starano się wszystko
pogodzić, aby umożliwić ludziom załatwienie wniosków. Na wnioskowanym terenie będzie
istniała  możliwość  budowy  obiektów  rekreacyjnych,  natomiast  nie  przewiduje  się
budownictwa letniskowego. 

Burmistrz stwierdził,  że p. J.  Białasowi bardziej chodzi o to,  że będzie miał problem z
zakupem tych działek. Według nowych przepisów grunty rolne będą mogli zakupić tylko
rolnicy.

Wspólnie ustalono, że zapis w projekcie uchwały pozostaje niezmieniony, natomiast
pomoże się p. J. Białasowi w rozwiązaniu problemu zakupu wzmiankowanych działek,
szczególnie działki Nr 472.

Jeśli  chodzi o wniosek p. A. Proczkowskiej,  inż. R. Waniurski wyjaśnił,  że protest dot.
strefy ochronnej cmentarza jest bezzasadny, ponieważ określono ją w części ogólnej planu
na  str.  8  pkt  8.  Uwzględniono  natomiast  protest  dot.  klasyfikacji  i  parametrów
geometrycznych drogi powiatowej, przebiegającej przez wieś Chwalisław.

Pani A. Proczkowska stwierdziła, że składając protest kierowała się rysunkiem planu, gdzie
strefa nie była zaznaczona. Zapytała też o termin budowy wodociągu w Chwalisławiu.

Rada Miejska ustaliła,  że  strefa ochronna cmentarza w  Chwalisławiu  powinna się
znaleźć na rysunku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

Burmistrz wyjaśnił, że wodociągowania Chwalisławia na pewno nie uda się zrealizować w
najbliższych 2-3 latach.

Po wysłuchaniu wyjaśnień Burmistrza, inż. Romualda Waniurskiego oraz zapoznaniu się z
pozytywną opinią Komisji Gospodarki, Rada Miejska jednogłośnie podjęła uchwałę Nr
XII/62/03 w sprawie rozpatrzenia protestów złożonych do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok.

Ad. 5
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta i gminy na 2003 r.

Projekt uchwały zreferowała Skarbnik Gminy p. I.  Biskupska, wyjaśniając poszczególne
zmiany.

Radny H. Gawłowski oceniając pracę pracowników robót publicznych, stwierdził,  że to
duży koszt a małe efekty. Proponując dzisiejszą uchwałę stawia się radnych przed faktem
dokonanym.

Radna  W.  Pietrusiów  zaprzeczyła,  że  efekty  są  małe.  W  Mąkolnie  dzięki  robotom
publicznym udało się wiele zrobić i prosi o dalsze prowadzenie tej działalności.

Burmistrz  wyjaśnił,  że  refundacja  wynagrodzenia  za  pracowników robót  publicznych z
Powiatowego  Urzędu  Pracy  przekazywana  jest  z  opóźnieniem,  dlatego  trzeba  wydać



wcześniej  środki  z  własnego  budżetu.  Dzięki  korzystnej  umowie  z  OPS,  sierpniowa  i
wrześniowa transza nie będzie nic gminę kosztowała.

Po  wysłuchaniu  wyjaśnień  Skarbnika  Gminy  Pani  Ireny  Biskupskiej,  Rada  Miejska
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XII/63/03 w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy
Złoty Stok na 2003 r.

Ad. 6
Wybory ławników Sądu Rejonowego i podjęcie uchwały w tej sprawie.

Przewodnicząca  Zespołu  ds.  oceny  kandydatów na  ławników  Pani  Barbara  Tomasik-
Korman poinformowała, że 18 września 2003 r., powołany przez Radę Miejską zespół, po
zapoznaniu  się  z  listą  zgłoszonych  kandydatów  oraz  z  informacjami  uzyskanymi  z
Krajowego  Rejestru  Karnego  i  Komisariatu  Policji  w  Kamieńcu  Ząbk.  pozytywnie
zaopiniował następujących kandydatów na ławników:

- Wydział Pracy:
1) CHWAŁEK Anna, Maria
2) HENCEL Teresa
3) RUSZKOWSKA Elżbieta, Teresa
4) SALAMUCHA Ryszard

- Wydział Karny:
1) MALINOWSKA Maria
2) SZPILAREWICZ Danuta
3) TATKOWSKA Józefa
4) GRUSZECKA Krystyna
5) GEMBARA Monika, Beata

- Wydział Rodzinny:
1) KUREK Zygmunt, Paweł
2) TEPER Dominika, Katarzyna
3) SOWIŃSKA Małgorzata

W  związku  z  koniecznością  przeprowadzenia  tajnego  głosowania,  Rada  jednogłośnie
wybrała Komisję Skrutacyjna w składzie:

1) Alchimowicz Zbigniew
2) Pietrusiów Waleria
3) Kamińska Greta

która spośród siebie na Przewodniczącego wybrała Panią Gretę Kamińską.

W wyniku tajnego głosowania Rada Miejska bezwzględną większością obecnego składu
Rady wybrała następujące osoby na ławników Sądy Rejonowego w Ząbkowicach Śl.:

- Wydział Pracy:
1) CHWAŁEK Anna, Maria
2) HENCEL Teresa



3) RUSZKOWSKA Elżbieta, Teresa

- Wydział Karny:
1) MALINOWSKA Maria
2) SZPILAREWICZ Danuta
3) TATKOWSKA Józefa

- Wydział Rodzinny:
1) KUREK Zygmunt, Paweł
2) TEPER Dominika, Katarzyna

Tym samym Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr  XII/64/03  w  sprawie
wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ząbkowicach Śl.

Ad. 7
Omówienie wniosku Ciepłowni Złoty Stok „TERMEX” w sprawie wniesienia kapitału
do spółki ciepłowniczej.

Przybyły na spotkanie inż. Jan Zawadzki Prezes Ciepłowni „TERMEX” wyjaśnił, że
pismo  w  sprawie  zwiększenia  ilości  udziałów  w  spółce  jest  konsekwencją  spotkania
wspólników w dniu 11.07.2003 r.  na którym zobowiązano Spółkę do wystąpienia w tej
sprawie do Gminy i do Spółdzielni Mieszkaniowej w Ząbkowicach Śl. Uzasadniając swój
wniosek,  stwierdzili,  że  Gmina realizująca  zadania  własne,  polegające  na  planowaniu i
organizacji  zaopatrzenia  w ciepło  na  terenie  gminy jest  dużym odbiorcą,  zużywającym
połowę ciepła dostarczanego do celów grzewczych na terenie miasta. Zwiększone udziały
kapitałowe w spółce ciepłowniczej pozwolą kontrolować koszty wytwarzania i  przesyłu
energii  cieplnej  a  tym  samym  wpływać  na  kształtowanie  się  cen  energii  cieplnej
wytwarzanej na  potrzeby ogrzewania  obiektów użyteczności publicznej  i  mieszkalnych.
Zwiększy się również pewność zasilania budynków użyteczności publicznej oraz budynków
mieszkalnych, zaopatrywanych w ciepło przez Ciepłownię Złoty Stok ‘Termex” Sp. z o.o.
Gdyby Gmina miała więcej udziałów (ok. 13%) byłaby bardziej znacząca jako wspólnik
wyodrębniony.
Inż. J. Zawadzki mówił też o sytuacji spółki, która w 2003 roku uległa poprawie. Za 2002
rok spółka wykazała 68 tys. zł. straty, w chwili obecnej wychodzi z zyskiem 4,2 tys. zł.
Zwiększono kapitał do 700 tys. zł. Zimę zakończyli wynikiem + 44 tys. zł., zaczęli płacić
podatki. Lato natomiast jest trudnym okresem – wynikła strata 14 tys. zł., ale jest to mniej
niż w zeszłym roku. Poinformował, że Spółka dokonała znaczących modernizacji,  m.in.
przebudowano układ  wentylatora  przez  co  zmniejszono pobór  energii  o  1/3.  Metodami
regulacji  temperatury  i  przepływu  poprawiono  sprawność  przesyłu  z  69  na  72%.
Zmniejszają  cały  czas  zadłużenie  wobec  dostawców,  jednak  nie  da  się  tego  zrobić  w
krótkim czasie. Obecnie wobec TERMEX ma wobec ZTiF jeszcze 60 tys. zł. długu, co jest
kompensowane z należnością ZTiF.

Odnosząc się do wniosku, Burmistrz nie obiecywał, że uda się Gminie znaleźć 50 tys. zł. na
ten cel.

Rada Miejska jednogłośnie przekazała Burmistrzowi wniosek TERMEX do rozpatrzenia,
pod kątem możliwości zamiany długu spółki wobec Gminy na akcje.



Ad. 8
Podjęcia uchwały o zmianie uchwały Nr V/32/03 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z
dnia 12 lutego 2003 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i od
nieruchomości, ustalenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso.

Po  wysłuchaniu  wyjaśnień  Skarbnika,  Rada Miejska  większością  głosów  (11  za,  1
osoba wstrzymała się od głosowania – W. Pietrusiów) podjęła uchwałę Nr XII/ 65/03 o
zmianie uchwały Nr V/32/03 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 12 lutego 2003 r.
w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości, ustalenia
inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso.

Ad. 8
Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  złożonych  przez  radnych  oświadczeniach
majątkowych.

Przewodniczący  Rady  J.  Tichanowicz  odczytał  informację  dotyczącą  złożonych  przez
radnych oświadczeń majątkowych, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 9
Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami.

Po zapoznaniu się ze sprawozdaniem, Radni wysłuchali wyjaśnień na zadawane pytania, po
czym przyjęli ją przez aklamację.

Ad. 10
Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski.

Sołtys wsi Laski J.  Ciućmak wnioskował o reaktywowanie Rady LZS,  która  będzie  się
zajmowała problemami klubów sportowych.

H. Gawłowski stwierdził, że koszt transportu Gimbusem jest zbyt drogi np. za przewóz do
Chwalisławia trzeba zapłacić 86 zł. Dzieci powinny być wożone na terenie gminy za darmo.
Zapytał na jakich zasadach to działa i dlaczego autobusem tym wożeni są sportowcy?

Burmistrz wyjaśnił, że wprowadzone zasady są korzystne dla Gminy, tak rzeczowo jak i
finansowo.  W  zakresie  zlecenia  kierowcy  mieści  się  dowóz  do  szkoły  i  przywóz  z
powrotem, natomiast dodatkowe kursy muszą być z nim negocjowane.

H. Głąb zapytała o termin postawienia wiaty przystankowej dla dzieci z Mąkolna?

Burmistrz wyjaśnił, że posiada oferty firm oferujących wiaty,  jednak żadna nie chce się
zgodzić na późniejszy termin płatności.

H. Głąb proponowała, aby wiatę postawili bezrobotni za zakupiony im materiał.

Na zapytanie M. Stępkowskiej o sprzedaż budynku przedszkola, Burmistrz wyjaśnił, że w
sierpniu br. zlecono wycenę i do dnia dzisiejszego nie wpłynęła do urzędu.



W. Pietrusiów stwierdziła,  że  Gimbusem rzeczywiście  wożeni  są  sportowcy, a  dzieci  z
Mąkolna  podobno  się  w  nim  nie  mieszczą,  Burmistrz  nie  wiedział,  czym kieruje  się
przewoźnik, obiecał przekazać kierowcy problem do rozważenia.

W. Wieja zapytał o termin przetargu na przewóz Gimbusem, kto do niego stawał i dlaczego
autobus nie jest  garażowany? Nadmienił też,  że w szkole jest  pracownik, który mógłby
jeździć. Obecny przewoźnik liczy koszt dojazdu od Mąkolna, a to jest dodatkowy koszt.
Zapytał też dlaczego dzieci z Gminy nie są dowożone popołudniami do Złotego Stoku?

Burmistrz wyjaśnił, że Gimbus jest od 2 miesięcy garażowany w Złotym Stoku; w dzień stoi
w Mąkolnie.  Na dodatkowe kursy należałoby zaplanować środki w budżecie. Jest  temu
przeciwny, jednak jeśli radni taki wniosek przegłosują, będzie można przewóz realizować.

R.  Wisła stwierdził,  że  inwestycja  wodociągowania Lasek była nietrafiona,  korzysta 30
osób, trzeba coś w tej sprawie robić. Zapytał kiedy będzie czynna sala gimnastyczna oraz o
porządek wokół szkoły?

Burmistrz wyjaśnił, że ekspertyzy jeszcze nie ma, Gmina wysłała pismo do firmy MIRS o
montaż  tej  podłogi.  Bałagan  wokół  szkoły będzie  można  zagospodarować  przy okazji
urządzania podwórka szkolnego.

Z. Alchimowicz protestował przeciwko nieracjonalnemu dzieleniu wody w mieście.

Burmistrz wyjaśnił, że inne rozwiązania są technicznie niemożliwe, ponieważ dostajemy z
Kamieńca zbyt mało wody – ok. 100 m3 na potrzebne 400-450 m3 dziennie.

Na zapytanie J. Tichanowicza o regulamin wypożyczania rusztowań, Burmistrz wyjaśnił, że
będzie przedstawiony Radzie do uchwalenia na listopadowej sesji. Do chwili obecnej 2 –
krotnie  wypożyczono  rusztowania  nieodpłatnie  (kościół  i  w  zamian  za  wykonanie
odwodnienia ul. Staszica).

W. Wieja odczytał pismo wspólnoty ul. Chrobrego 7 w sprawie dostaw wody i odpowiedź
S-ki  WOD-KAN  w  tej  sprawie.  Takie  stanowisko  uwłacza  stanowisku  Burmistrza  i
radnego.
Wyjaśnił również, że dokumentacja sali gimnastycznej znajduje się w Urzędzie, dlatego
przerzucanie winy na Dyrektora SZS jest nieporozumieniem.

Burmistrz wyjaśnił, że Dyrektor SZS otrzymała instrukcje postępowania z podłogą.

Na wniosek W. Wieji o spotkanie w sprawie budowy drogi dojazdowej do posesji Pani A.
Malinowskiej przy Pl. Kościelnym, Przewodniczący Rady potwierdził, że takie spotkanie
się odbyło i ustalono, że nie ma możliwości budowy drogi w tym miejscu.

Wspólnie ustalono, że dnia 7 października 2003 r. o godz. 12.00 odbędzie się spotkanie
Komisji Statutowej i  chętnych członków Komisji Edukacji  w sprawie zmian do Statutu
CKiP w Złotym Stoku.

Ad. 11
Zamknięcie obrad.



W związku z wyczerpaniem spraw, Przewodniczący o godz. 1430 zamknął obrady.

       Przewodniczący Rady
Jerzy Tichanowicz


